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Abstract (en)
The invention relates to a rucksack with a device, in particular for carrying a snowboard, skis or the like. In the back region of the rucksack, a vertical
tunnel (14) running approximately parallel to the rear side of the rucksack, is provided to receive the snowboard (2) and/or the skis. Arranged below
the bottom region of the rucksack is a holding device for the lower end of the snowboard (2) and/or the skis. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Rucksack mit einer Vorrichtung, insbesondere zum Transport eines Snowboards, von Skiern oder dergleichen. Im
Rückenbereich des Rucksackes ist ein etwa parallel zur Rückenseite des Rucksackes verlaufender, vertikaler Tunnel (14) zur Aufnahme des
Snowboards (2) und/oder der Skier vorgesehen. Unterhalb des Bodenbereiches des Rucksackes ist eine Halteeinrichtung für das untere Ende des
Snowboards (2) und/oder der Skier angeordnet. <IMAGE>
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